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INTERPELACJA Nrd~

w sprawie opracowania strategii rozwoju gminy

Składam interpelację w sprawie opracowania strategii rozwoju gminy.

W szczególności zwracam się o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:
1/Jaka firma została wybrana jako wykonawca strategii, jaki jest koszt jej usług i czas w jakim
dokument ten ma zostać wykonany?
2/ Czy jest harmonogram prac nad strategią, kiedy i w jakiej formie odbędą się konsultacje
przewidziane w ustawie?

W uzasadnieniu pragnę dodać, że strategia jest jednym z najważniejszych dokumentów
jaki gmina powinna opracować i uchwalić w chwili obecnej.

Odpowiedź proszę przekazać do Biura Rady Miejskiej.
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